

《单词百科:tastiness是什么意思?tastiness怎么发音?tastiness的解释和用法》

英语单词tastiness是什么意思?tastiness怎么读?tastiness怎么发音?简答网为您整理了tastiness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



tastiness怎么读

tastiness的读音:[' te ɪ stɪ n ə s]

tastiness的意思

1、[医]滋味, 味道;

tastiness的近义词

- 1、**agreeable** adj.令人愉快的, 惬意的;有礼貌的;同意的, 接受的;适合的, 一致的;
- 2、**ambrosial** adj.芳香的, 特别美味的;

- 3、 **appetizing** adj.促进食欲的; 开胃的;鲜美的;诱人的;
- 4、 **cultivated** adj.耕种的;栽培的;有教养的;
- 5、 **decorous** adj.端庄得体的;厚重;

tastiness的反义词

- 1、 **tasteless** adj.不可口的;俗气的;粗俗的;

tastiness的双语例句

- 1、 The home cooked dishes have original taste and flavor . The tastiness itself Brings you Back.

原汁原味家乡菜, 美味十足好再来.

- 2、 Study on the tastiness component of the four kinds of beers

四种类型啤酒风味成分的对比研究

- 3、 Chinese cooking helps the formation of the tastiness of dishes

中国烹饪有利于菜肴鲜味的形成

- 4、 Aromatic rice is regarded as pearl in rice because of its good quality, flavor, faint scent and tastiness.

香稻品种具有品质优良、香味浓郁、清香可口的优良品性, 被视为稻米中的珍品。

- 5、 Some Mongolian mulberries had big fruits with bright color and mellifluous tastiness and these fruits could be developed as food.

一些蒙桑的果实大而鲜艳, 味道甜美, 可被开发成食品。

- 6、 Researchers recruited 39 students who are self-professed snack food junkies. They had the students fast for three hours, before rating the tastiness of snack foods like candy and chips.

研究人员招募了39名自称是零食大王的学生, 先让他们禁食三小时, 然后给他们糖果、薯片之类的零食让他们品评。

- 7、 However, the fruit soluble solid, soluble sugar, and vitamin C contents and the

sugar/ acid ratio in all bagging treatments were lower than those of the control, suggesting that bagging debased the nutritive quality and the tastiness of tomato fruit.

但套袋果实的可溶性固形物、可溶性糖、维生素C含量和糖酸比值均低于对照，说明套袋影响了果实营养品质，降低了果实风味。

以上是简答网为您整理的tastiness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于tasti

ness的用法、tastiness的释

义、tastiness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/tastiness>

